

..vision..

Create a supportive learning community
for open-mindedness and
life-long learning.

..Mission..

Provide a caring, safe and warm learning community
with rich curricular and co-curricular programs that
stimulate curiosity, freedom of expression, intercultural
understanding and life-long learning.

Rand International School-Grade Section Admission policy

Rand Schools seek to offer equal opportunities for admission to all kids with following criteria:

School admission criteria:

1. Admission procedures information are extended to the parents concerned and an admission forms is issued prior to the admission formalities.
2. Admission for Kindergarten and school are consistent with the rules and regulation of the Ministry of Education.
3. Child must meet minimum requirement of English and Arabic language Since English and Arabic are the mediums of instructions for teaching and learning within Rand International Schools' whole curriculum throughout the subject areas. Majority of instructional language of the delivery is by English languages and minority is by Arabic language.
4. All ethnicities are accepted with the rules and regulation of the Ministry of Education.
5. entrance exam performance An entrance interacting examination is conducted before accepting the students a part of the perquisite. An entrance oral and written examination in English is conducted before accepting the student. Admissions are granted based on performance in the entrance exam and interview. The entrance exam will be based on the syllabus of the preceding class to which admission is sought. The teachers assess applicant tests and the parents are informed about the results. If a candidate secures 50% or more, then he/she is suitable for admission. If the candidate fails to secure 50%, student can't be admitted in the school.
6. Students with Special Needs School aims that all students benefit from Education offered by the school so students with serious general learning difficulties or physical disabilities will not admit.
7. Priority for admission is given to kids Who
 - ❖ Rand international kindergarten students
 - ❖ Who have a brother or sister at the school already?

THE FOLLOWING DOCUMENTS ARE REQUIRED TO COMPLETE THE ADMISSION

| Saudi | Non Saudi |
|--|--|
| <ul style="list-style-type: none"> -School registration form. -3 photographs of the student. -Copy of Birth Certificates. -Copy of student Passport. -One Copy of Vaccination Certificate. -Last School's Report Card. | <ul style="list-style-type: none"> -School registration form. -3 photographs of the student. -Copy of Birth Certificates. -Copy of Father's Iqama or Student's Iqama or ID card Copy of student Passport. -One Copy of Vaccination Certificate. -One Copy of a report from father's Career. -Last School's Report Card. |

..vision..

Create a supportive learning community
for open-mindedness and
life-long learning.

..Mission..
Provide a caring, safe and warm learning community
with rich curricular and co-curricular programs that
stimulate curiosity, freedom of expression, intercultural
understanding and life-long learning.

Rand International Kindergarten- Admission policy

Rand School seek to offer equal opportunities for admission to all kids with following criteria:

School admission criteria:

1. Admission procedures information are extended to the parents concerned and an admission forms is issued prior to the admission formalities.
2. Age Criteria for Admission KG1 (3 years 6 months) KG2 (3 years 6 months)KG3 (4 years 6 months)
3. Admission for Kindergarten and school are consistent with the rules and regulation of the Ministry of Education.
4. Child must acquire basic knowledge of letters and numbers prior to admission in KG3
5. All ethnicities are accepted with the rules and regulation of the Ministry of Education.
6. An entrance interacting examination is conducted before accepting the students a part of the perquisite.
8. Students with Special Needs
9. School aims that all students benefit from Education offered by the school so students with serious general learning difficulties or physical disabilities will not admit.
10. Priority for admission is given to kids Who have a brother or sister at the school already.

THE FOLLOWING DOCUMENTS ARE REQUIRED TO COMPLETE THE ADMISSION:

** All required documents should be submitted to the secretary to complete the registration **

| For Saudis | For Non- Saudis |
|--|--|
| <ul style="list-style-type: none"> • Six photographs of the student + CD. • One copies of Birth Certificates. • One copies of Family Card. • One Copy of student Passport. • One Copy of Vaccination Certificate. | <ul style="list-style-type: none"> • Six photographs of the student + CD. • One copies of Birth Certificates. • One copies of Father's Iqama or Student's Iqama. • One Copies of father's passport. • One Copies of student Passport. • One Copies of a report from father's Career. • One Copy of Vaccination Certificate. |

..vision..

Create a supportive learning community
for open-mindedness and
life-long learning.

مدرسة رند الأهلية
Rand Al-Ahly School

..Mission..

Provide a caring, safe and warm learning community
with rich curricular and co-curricular programs that
stimulate curiosity, freedom of expression, intercultural
understanding and life-long learning.

Rand Ahly School Admission Policy

Rand Schools seek to offer equal opportunities for admission to all students with following criteria: School admission criteria:

1. Admission procedures information are extended to the parents concerned and an admission forms is issued prior to the admission formalities.
2. Admission for school are consistent with the rules and regulation of the Ministry of Education.
3. Student must meet minimum requirement of English and Arabic language Since English and Arabic are the mediums of instructions for teaching and learning within Rand Schools' whole curriculum throughout the subject areas. Majority of instructional language of the delivery is by Arabic language and minority is by English language.
4. All ethnicities are accepted with the rules and regulation of the Ministry of Education.
5. entrance exam performance An entrance interacting examination is conducted before accepting the students a part of the perquisite. An entrance oral and written examination is conducted before accepting the student. Admissions are granted based on performance in the entrance exam and interview. The entrance exam will be based on the syllabus of the preceding class to which admission is sought. The teachers assess applicant tests and the parents are informed about the results. If a candidate secures 50% or more, then he/she is suitable for admission. If the candidate fails to secure 50%, student can't be admitted in the school.
6. Students with Special Needs School aims that all students benefit from Education offered by the school so students with serious general learning difficulties or physical disabilities will not admit.
7. Priority for admission is given to kids Who
 - ❖ Rand international kindergarten students
 - ❖ Who have a brother or sister at the school already?

THE FOLLOWING DOCUMENTS ARE REQUIRED TO COMPLETE THE ADMISSION

| Saudi | Non Saudi |
|---|---|
| <ul style="list-style-type: none"> -School registration form. -3 photographs of the student. -Copy of Birth Certificates. -Copy of student Passport. -Copy of father Passport. -One Copy of Vaccination Certificate. -Last School's Report Card. | <ul style="list-style-type: none"> -School registration form. -3 photographs of the student. -Copy of Birth Certificates. -Copy of Father's Iqama or Student's Iqama or ID card -Copy of student Passport. -Copy of father Passport. -One Copy of Vaccination Certificate. -One Copy of a report from father's Career. -Last School's Report Card. |

..vision..

Create a supportive learning community
for open-mindedness and
life-long learning.

..Mission..

Provide a caring, safe and warm learning community
with rich curricular and co-curricular programs that
stimulate curiosity, freedom of expression, intercultural
understanding and life-long learning.

سياسة القبول

مدرسة رند العالمية – قسم الابتدائي

إجراءات القبول :

تهدف مدرسة رند العالمية لإتاحة الفرص لجميع طلاب المدرسة الذين تتطبق عليهم معايير قبول المدرسة .

معايير القبول:

1. يتم إعلامولي الأمر بالية وإجراءات التسجيل الإلكتروني ويطلب منه تعبئة نموذج طلب التسجيل قبل البدء بإجراءات التسجيل .
2. القبول في المدرسة يتواافق مع قواعد ولوائح وزارة التعليم.
3. يجب أن يستوفى الطالب الحد الأدنى من متطلبات اللغة الإنجليزية والعربية بنظراً لأن اللغتين الإنجليزية والعربية هما وسائلنا التدريس للتعليم والتعلم ضمن المناهج الدراسية لمدرسة رند العالمية في جميع المواد غالبية لغة التدريس التي يتم تقديمها باللغات الإنجليزية والأفلية هي اللغة العربية.
4. يشترط أن يجتاز الطالب تقييم القبول . ويتم منح القبول على أساس الأداء في امتحان القبول والمقابلة.سيعتمد امتحان القبول على منهج الفصل السابق الذي يتطلب القبول فيه . يقوم المعلمون بتقييم اختبارات المتقدمين ويتم إبلاغ أولياء الأمور بالنتائج. إذا حصل المرشح على 50% أو أكثر فهو مناسب للقبول.إذا حصل المرشح على أقل من 50% ، فلا يمكن قبول الطالب في المدرسة.
5. تقبل جميع الجنسيات والأعراق تحت مظلة قواعد ولوائح وزارة التعليم .
6. تهدف المدرسة ان يستفيد الطلاب من الخدمات المقدمة فيها، وبذلك يستثنى من القبول من لديه صعوبات تعلم شديدة أو اعاقات جسدية شديدة تمنعه من الاستفادة من الخدمات المقدمة.
7. يتم منح أولوية القبول من لديه أخوة في المدرسة او كان من احد طلاب روضة رند وحسب الشواهد

| لغير السعوديين | لل سعوديين |
|---|---|
| استمارة التسجيل في المدرسة 3 صور شخصية للطالب نسخة من شهادة الميلاد نسخة من إقامةولي الأمر نسخة من إقامة الطالب نسخة من جواز سفرولي الأمر نسخة من جواز سفر الطالب نسخة من تعرف من جهة عملولي الأمر نسخة من شهادة التطعيمات بطاقة تقرير المدرسة الأخيرة رسالة من كفيل الوالد (غير السعودي) | استمارة التسجيل في المدرسة 3 صور شخصية للطالب نسخة من شهادة الميلاد نسخة من جواز سفرولي الأمر نسخة من جواز سفر الطالب نسخة من شهادة التطعيمات بطاقة تقرير المدرسة الأخيرة |

..Mission..

Provide a caring, safe and warm learning community with rich curricular and co-curricular programs that stimulate curiosity, freedom of expression, intercultural understanding and life-long learning.

..vision..

Create a supportive learning community for open-mindedness and life-long learning.

سياسة القبول

مدرسة رند العالمية – قسم الروضة

إجراءات القبول :

تهدف مدرسة رند العالمية لإتاحة الفرصة لجميع طلاب الروضه الذين تطبق عليهم معايير قبول المدرسة .

معايير القبول:

1. يتم إعلامولي الأمر بالآلية وإجراءات التسجيل إلكترونياً ويتطلب منه تعبئة نموذج طلب التسجيل قبل البدء بإجراءات التسجيل .
2. القبول في رياض الأطفال والمدرسة يتوافق مع قواعد ولوائح وزارة التعليم.
3. معيار العمر : روضة أول (3 سنوات و6 شهور), وروضة ثانى(4 سنوات), ومرحلة روضة ثالث (4 سنوات وتسعة شهور).
4. يستوجب على الطفل معرفة أساسيات الحروف والأعداد قبل التحاقه في مرحلة روضة ثالث.
5. تقبل جميع الجنسيات والأعراق تحت مظلة قواعد ولوائح وزارة التعليم .
6. يشترط أن يجتاز الطالب تقييم القبول .
7. تهدف المدرسة ان يستفيد الطلاب من الخدمات المقدمة فيها , وبذلك يسنتنی من القبول من لديه صعوبات تعلم شديدة أو اعاقات جسدية شديدة تمنعه من الاستفادة من الخدمات المقدمة.
8. يتم منح أولوية القبول من لديه أخوة في المدرسة وحسب الشواغر المتاحة.

| لغير السعوديين | لل سعوديين |
|--|---|
| <p>6 صور للطالب مع القرص المدمج (سي دي)</p> <p>نسخة من شهادة الميلاد</p> <p>نسخة من إقامةولي الأمر</p> <p>نسخة من إقامة الطالب</p> <p>نسخة من جوازولي الأمر</p> <p>نسخة من جواز الطالب</p> <p>نسخة من تعريف من جهة عملولي الأمر</p> <p>نسخة من شهادة التطعيمات</p> | <p>6 صور للطالب مع القرص المدمج (سي دي)</p> <p>نسخة من شهادة الميلاد</p> <p>نسخة من بطاقة العائلة</p> <p>نسخة من جواز الطالب</p> <p>نسخة من شهادة التطعيمات</p> |

..vision..

Create a supportive learning community
for open-mindedness and
life-long learning.

..Mission..

Provide a caring, safe and warm learning community
with rich curricular and co-curricular programs that
stimulate curiosity, freedom of expression, intercultural
understanding and life-long learning.

سياسة القبول

مدرسة رند الأهلية

إجراءات القبول :

تهدف مدرسة رند الأهلية لإتاحة الفرص لجميع طالبات المدرسة الذين تطبق عليهم معايير قبول المدرسة .

معايير القبول:

1. يتم إعلامولي الأمر بالية وإجراءات التسجيل إلكترونياً ويطلب منه تعبئة نموذج طلب التسجيل قبل البدء بإجراءات التسجيل .
2. القبول في المدرسة يتوافق مع قواعد ولوائح وزارة التعليم .
3. يجب أن تستوفي الطالبة الحد الأدنى من متطلبات اللغة العربية والإنجليزية . نظراً لأن اللغتين العربية والإنجليزية هما وسائلنا التدريس للتعليم والتعلم ضمن المناهج الدراسية لمدرسة رند الأهلية في جميع المواد . غالبية لغة التدريس التي يتم تقديمها باللغة العربية والأقلية هي اللغة الإنجليزية .
4. يشترط أن تجتاز الطالبة تقييم القبول . ويتم منح القبول على أساس الأداء في امتحان القبول والمقابلة .سيعتمد امتحان القبول على منهج الفصل السابق الذي يتطلب القبول فيه . تقوم المعلمات بتقييم اختبارات المتقدمات و يتم إبلاغ أولياء الأمور بالنتائج . إذا حصلت المرشحة على 50% أو أكثر ، فهي مناسبة للقبول .إذا حصلت المرشحة على أقل من 50% ، فلا يمكن قبول الطالبة في المدرسة .
5. تقبل جميع الجنسيات والأعراق تحت مظلة قواعد ولوائح وزارة التعليم .
6. تهدف المدرسة ان يستفيد الطالبات من الخدمات المقدمة فيها ، وبذلك يستنى من القبول من لديهن صعوبات تعلم شديدة أو اعاقات جسدية شديدة تمنعهن من الاستفادة من الخدمات المقدمة .
7. يتم منح أولوية القبول من لديها أخوة في المدرسة او كانت من احد طالبات روضة رند وحسب الشواغر

| لغير السعوديات | لل سعوديات |
|--|---|
| استمارة التسجيل في المدرسة 3 صور شخصية للطالبة نسخة من شهادة الميلاد نسخة من إقامةولي الأمر نسخة من إقامة الطالبة نسخة من جواز سفرولي الأمر نسخة من جواز سفر الطالبة نسخة من تعرف من جهة عملولي الأمر نسخة من شهادة التطعيمات بطاقة تقرير المدرسة الأخيرة رسالة من كفيل الوالد (غير السعودي) | استمارة التسجيل في المدرسة 3 صور شخصية للطالبة نسخة من شهادة الميلاد نسخة من جواز سفرولي الأمر نسخة من جواز سفر الطالبة نسخة من شهادة التطعيمات بطاقة تقرير المدرسة الأخيرة |